
Reactie op internetconsultatie 
Wet aanpak meervoudige problematiek sociaal domein

Vraag 1
Bij de totstandbrenging van dit conceptwetsvoorstel is gezocht naar een balans tussen enerzijds de 
voorgestelde gemeentelijke taken en daarvoor noodzakelijke gegevensverwerking bij meervoudige en 
ernstige problematiek en voor de meldpunten niet acute zorg en anderzijds de waarborgen voor de 
burger ter bescherming van zijn privacy. Wij zijn in het bijzonder benieuwd naar uw opvatting over de 
verwachte effecten van de nu voorgestelde regeling.

Aan de ene kant verwachten wij dat het delen van gegevens makkelijker wordt, met inachtneming van 
de privacy van mensen. Aan de ander kant denken wij dat deze wet geen oplossing biedt voor de 
benodigde verbetering van samenwerking in het sociaal domein. Binnen het sociaal domein wordt met 
3 materiewetten gewerkt, met alle drie eigen doelstellingen, financiering, verantwoording en 
mensbeelden. De huidige inrichting van deze wetten staat samenwerking in de weg, elke wet streeft 
het beoogde doel namelijk op een andere manier na.

Vraag 2
Wat vindt u van het voorstel en de toelichting daarop?

Wij vinden dit voorstel een gemiste kans. Goede samenwerking binnen het sociaal domein is 
inderdaad nodig, met name voor de kwetsbaarste doelgroepen. Wij denken echter dat alleen het 
vereenvoudigen van gegevensuitwisseling onvoldoende is. Ja, het wetsvoorstel spreekt ook van een 
gezamenlijk plan van aanpak. Dat is nu precies waar de bottleneck zit. Een gezamenlijk plan van 
aanpak is met 3 materiewetten en 3 financieringen bijna niet te doen. Dit wetsvoorstel geeft daar 
verder geen richting in. Waardoor we dan terug moeten vallen op de materiewetten, die geen 
gezamenlijk beeld schetsen van het sociaal domein.


